
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 19. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 405
På baggrund af vedtagelsen V6 (2013–14), hvor det bl.a. fremgår, at "Folke-
tinget noterer sig med tilfredshed, at regionerne har tilkendegivet, at de vil
tage initiativ til at styrke kvaliteten i behandlingen af børneastma, og pålægger
regeringen at iværksætte initiativer sammen med regionerne til implemente-
ring senest ultimo 2014", bedes ministeren oplyse, hvilke initiativer ministeren
har taget på børneastmaområdet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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